
EV506A-230 加拿大Discover蓄电池 6V230AH深度循环使用

产品名称 EV506A-230 加拿大Discover蓄电池
6V230AH深度循环使用

公司名称 狮克电源（山东）有限公司

价格 850.00/只

规格参数 品牌:加拿大Discover蓄电池
型号:EV506A-230
产地:加拿大

公司地址 北京市昌平区沙顺路88号

联系电话 13240167779 13240167779

产品详情

EV506A-230 加拿大Discover蓄电池 6V230AH深度循环使用Due to the high voltage of battery components, there
is a risk of electric shock. Therefore, when loading and unloading conductive wires, tools with insulation wrapping
should be used; When installing or handling batteries, insulated gloves, aprons, and protective goggles should be
worn; During the transportation of batteries, avoid collision and impact, and do not twist the end posts and safety
exhaust valves. It is strictly prohibited to place tools, debris, or other conductive items on the battery.

电池的额定容量规定为：在环境温度25℃，时率下放出的容量

24Ah（包括24Ah）以下的电池的额定容量是指20时率下的容量；

24Ah 以上的电池的额定容量是指10 时率下的容量。

例如：12V7Ah

容量检测方法：以（7÷20）A=0.35A放电至10.5V时，电池放电时间不低于20小时。

又例：12V100Ah

容量检测方法：以（100÷10）A=10A放电至10.5V时，电池放电时间不低于10小时。
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